

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	05/03/2007
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
H.C. Starck GmbH & Co. KG	05/03/2007
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	H.C. Starck GmbH
Street Address:	Im Schleeke 78-91
City:	Goslar
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	38642
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	11520310
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(302)658-5614
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	3026589141
Email:	apezzner@cblh.com
Correspondent Name:	Ashley I. Pezzner
Address Line 1:	1007 North Orange Street
Address Line 4:	Wilmington, DELAWARE 19801
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	13077-00005-US
NAME OF SUBMITTER:	Ashley I. Pezzner
Total Attachments: 5 source=HC Starck Merger document#page1.tif source=HC Starck Merger document#page2.tif	

OP \$40.00 11520310

500934946

PATENT
REEL: 023089 FRAME: 0929

source=HC Starck Merger document#page3.tif
source=HC Starck Merger document#page4.tif
source=HC Starck Merger document#page5.tif

Translation from German

Commercial Register B of the Amtsgericht Braunschweig				Printout		Page 1 of 2		Number of the Firm: HRB 200743	
Regi- stration No.	a) Firm Name b) Domicile c) Objective of the Company	Nominal or Share Capital	4	Fetched on 29 th May 2007 at 15:27 hours	Prokura ²	Page 1 of 2		a) Registration Date and Con- firmation b) Remarks	
						a) Memorandum and Articles of Association b) Other Legal Relations			
1	a) H.C. Starck GmbH b) Goslar c) The objective of the Company is the acquisition and holding of interests and the provision of services against payment to third parties and associated companies, in particular to holding and sister companies. These services may include, among others, management, brokerage, marketing and consulting services and also financial services. Within the scope of the financial services the Company may particularly finance its subsidiaries by granting them members' loans or it may arrange for credits by third parties, however, the Company may not perform banking activities within the meaning of the Banking Act. The services may be rendered both by the Company's own employees and by the resale of purchased services.	10,000,000.00 EUR	3	a) If only one managing director has been appointed, he shall solely represent the Company. If several Managing Directors have been appointed, the Company shall be represented by two Managing Directors or by one Managing Director acting jointly with a Prokura ² . b) Managing Director: Behn, Gregor Andreas, Munich, * 13/10/1964, authorised to enter into legal transactions on behalf of the Company with himself as representative of a third party. Managing Director: Plump, Wilhelm, Bad Homburg v.d. Höhe, * 15/09/1952, authorised to enter into legal transactions on behalf of the Company with himself as representative of a third party.	5	a) Company with Limited Liability Articles dated 6 th November 2006 The Shareholders' Meeting dated 10 th Nov. 2006 with the Addendum dated 15 th Dec. 2006 adopted the resolution to amend the Articles in § 1 (Domicile), i.e. the transfer of the domicile from Bonn (formerly Amtsgericht Bonn ¹ , HRB 14897) to Frankfurt am Main and in § 2 (Objective of the Company). The Shareholders' Meeting dated 30 th Jan. 2007 adopted the resolution to increase the share capital by 9,975,000.00 EUR and to amend § 3 of the Articles (Share Capital) and § 1 sentence 1 (Firm Name). Moreover, the Shareholders' Meeting dated 30 th Jan. 2007 adopted the resolution to amend § 1 of the Articles (...; Domicile) thus deciding to transfer the domicile from Frankfurt am Main (as yet Amtsgericht Frankfurt am Main ⁵ , HRB 78956) to Goslar	6	a) 20/04/2007 Fahldieck	

PATENT

REEL: 023089 FRAME: 0931

Commercial Register B of the Amtsgericht Braunschweig				Printout		Page 2 of 2		Number of the Firm: HRB 200743	
Fetched on 29 th May 2007 at 15:27 hours		Prokura ³		a) Memorandum and Articles of Association b) Other Legal Relations		a) Registration Date and Confirmation b) Remarks			
Regi- stration No.	a) Firm Name b) Domicile c) Objective of the Company	Nominal or Share Capital	a) General Representation b) Board of Management, Governing Body, Managing Directors, General Partner, Chief Executives, Authorised Representatives and Special Power of Attorney	4	5	6	7		
1	2	3				b) With H.C. Starck Holding (Germany) with domicile in Goslar (Amtsgericht Braunschweig HRB 200744) as controlling company a profit transfer agreement was concluded on 24 th April 2007. This agreement was approved by the Shareholders' Meeting on 25 th April 2007.	10 th May 2007 Rösel		
2									
3			b) Ceased to be Managing Director: <u>Böhm, Gregor, Munich, * 13/10/1964</u> Ceased to be Managing Director: <u>Plumpe, Wilhelm, Bad Homburg v.d. Höhe, * 15/09/1952</u> Appointed as Managing Director: <u>Dr. Heunteller, Heinz, Goslar, * 08/02/1951</u> , holding sole power of representation, authorised to enter into legal transactions on behalf of the Company with himself as representative of a third party. Appointed as Managing Director: <u>Jung, Ernst-Norbert, Bad Harzburg, * 10/03/1930</u> , holding sole power of representation, authorised to enter into legal transactions on behalf of the Company with himself as representative of a third party.				a) 23/05/2007 Fahl dieck		
4						b) As acquiring legal entity the Company, subject to the Merger Agreement dated 03/05/2007 and the approvals of the shareholders' meeting dated 03/05/2007 and the shareholders' meeting of the transferring legal entity dated 03/05/2007 has been merged with H.C. Starck Verwaltungs-GmbH with domicile in Goslar (Amtsgericht Braunschweig, HRB 200307).	29/05/2007 Fahldieck		

PATENT

-
- ¹ Approximately Braunschweig Local Court
² Holder of Prokura, i.e. of General Commercial Power of Attorney
³ Approx. General Commercial Power of Attorney
⁴ Approximately Bonn Local Court
⁵ Approximately Frankfurt Local Court
(translator's notes)

Translated by
Dorothea Neubauer, Hamburg

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsgremium, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigter und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Setzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) H.C. Starck GmbH b) Goslar c) Der Zweck der Gesellschaft besteht im Erwerb und dem Halten von Beteiligungen sowie in der entgeltlichen Erbringung von Dienstleistungen an Dritte und verbundene Unternehmen, insbesondere an Beteiligungsgesellschaften und an Schwesergesellschaften. Diese Dienstleistungen können u.a. in der Erbringung von Management-, Vermittlungs-, Marketing- und Beratungsleistungen bestehen. Im Rahmen der Finanzdienstleistungen kann die Gesellschaft insbesondere ihre Tochtergesellschaften durch die Gewährung von Gesellschaftsdarlehen finanzieren bzw. Kredite Dritter vermitteln, jedoch keine Bankgeschäfte im Sinne des Kreditwesengesetzes betreiben. Die Dienstleistungen können sowohl durch eigenes Personal als auch durch den Weiterverkauf von eingekauften Leistungen erbracht werden.	10.000.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: Böhm, Gregor Andreas, München, *13.10.1954 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Plumpe, Wilhelm, Bad Homburg v. d. Höhe, *15.09.1952 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 06.11.2006 Die Gesellschafterversammlung vom 10.11.2006 mit Nachtrag vom 15.12.2006 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Sitz) und mit ihr die Sitzverlegung von Bonn (vormals AG Bonn, HRB 14897) nach Frankfurt am Main und § 2 (Gegenstand des Unternehmens) beschlossen. Die Gesellschafterversammlung vom 30.01.2007 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 9.975.000,00 EUR und die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 3 (Stammkapital) und in § 1 Satz 1 (Firma) beschlossen. Die Gesellschafterversammlung vom 20.01.2007 hat weiterhin die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Sitz) und mit ihr die Sitzverlegung von Frankfurt am Main (bisher AG Frankfurt am Main HRB 78955) nach Goslar beschlossen.	20.04.2007 Fahndek
2					b) Mit der H. C. Starck Holding (Germany) mit Sitz in Goslar (Amtsgericht Braunschweig HRB 200744) als herrschendem Unternehmen ist am 24.04.2007 ein Gewinnabführungsvertrag geschlossen. Ihm hat die Gesellschafterversammlung vom 25.04.2007 zugestimmt.	10.05.2007 Rüsel
3			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Böhm, Gregor, München, *13.10.1954 Nicht mehr Geschäftsführer: Plumpe, Wilhelm, Bad Homburg v. d. Höhe, *15.09.1952 Bestellt als Geschäftsführer: Dr. Heumüller, Heinz, Goslar, *08.02.1951 einzelnvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten			23.05.2007 Fahndek

PATENT

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigter und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Setzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
			Rechtsgeschäfte abzuschließen. Bestellt als Geschäftsführer: Jung, Ernst-Norbert, Bad Harzburg, *10.03.1950 Einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			
4					b) Die Gesellschaft ist als übernehmender Rechtsträger nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 02.05.2007 sowie der Zustimmungsgeschlüsse der Gesellschafterversammlung vom 03.05.2007 und der Gesellschafterversammlung des übertragenden Rechtsträgers vom 03.05.2007 mit der H.C. Starck Verwaltungs-GmbH mit Sitz in Goslar (AG Braunschweig, HRB 200307) verschmolzen.	a) 29.05.2007 FahMeck